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Terugkoppeling van de vergadering van de commissie Bestuurlijke Zaken op 16 mei 2017  

20.00 tot 21:10 uur        

Voorzitter  :  René van Splunteren 

Commissiegriffier :  Anita Mooij 

 

Aanwezige commissieleden:  Rob Levie (Heiloo-2000), Jaap Doorgeest (VVD), Matthijs de Moel 

(Heiloo Lokaal), Josca Ligteringen (CDA), Ko Hemminga (PvdA), 

Elly Meriwani (E.66) 

Gasten : ph Romeyn, Annemieke Verburg (Regio Alkmaar) 

Afwezig  : Hil Rabenberg (D66) en Willem Gomes (NCPN) mka 

 

01. Agendavaststelling 
Akkoord. 

02. Inspreekrecht  
Geen. 

03. Mededelingen 

a. Mededelingen door voorzitter 

D66 en de NCPN zijn met kennisgeving afwezig. 

b. Mededelingen portefeuillehouders 
- Ph heeft afgelopen april 2017 een bezoek gebracht aan één van de slachtoffers van het incident op 
station Castricum in maart 2017. 
- Ph heeft een bezoek gebracht aan het gezin waarbij een explosief in de tuin is aangetroffen.  
- Ph zegt dat er afgelopen maandagochtend 15 mei 2017 allerlei updates zijn uitgevoerd om de 
systemen te beschermen naar aanleiding van de cyberaanvallen afgelopen weekend. Bij behandeling 
van de Kadernota zal extra aandacht zijn voor aspecten die te maken hebben met cybersecurity. 

c. Mededelingen portefeuillehouders Regionale Samenwerking/Verbonden 
Partijen/Gemeenschappelijke Regelingen 
- Op 19 april 2017 was er een grootschalige oefening in de gemeenten Enkhuizen en Hollands Kroon. 
De ph was voorzitter van het regionaal Beleidsteam. Ph Dellemijn was ook bij deze oefening 
aanwezig. 
- In het kader van de regionale samenwerking heeft de ph op 20 april 2017 een gesprek gehad met 
wethouder Dijkman van Alkmaar. Daaruit is gebleken dat het college van Alkmaar een eigentijdse 
invulling wil geven aan de centrumfunctie van de regio NHN en een scharnierfunctie wil zijn met de 
metropoolregio Amsterdam, onder het mom van “Alkmaar verbreedt de horizon”. De ph vindt dit een 
goede zaak.    
- Afgelopen week heeft de ph samen met het Algemeen Bestuur van de Veiligheidsregio een 
werkbezoek aan de provincie Zeeland gebracht om zich te oriënteren op de gevolgen van een 
mogelijke overstroming en om te zien hoe een overstroming kan worden voorkomen. Het rampenplan 
zal hierop aangepast worden. 

d. Stand van zaken BUCH 

e. Terugkoppeling BUCH begeleidingsgroep  
De bijeenkomst op 24 mei 2017 gaat over dienstverlening en automatisering. De bijeenkomst zal in 
verband met Ajax eerder beginnen. De agenda is vorige week rondgestuurd. 

f. Mededelingen commissieleden 
Geen. 

g. Toezeggingenlijst  
- PvdA zegt dat de toezegging gedaan in de raadsvergadering op 8 mei 2017 over de brief over het  
  Evenemententerrein in de toezeggingenlijst BZ opgenomen kan worden. 
- Heiloo-2000 dringt aan op een evaluatie van het project Samenspel. 



 

 

 

 

 

 

 2 

- Heiloo-2000 herinnert de ph aan de einddatum van de toezegging over de RUD. 

 

TER BESPREKING 

 

04 Presentatie en bespreking Regiobeeld 2025 Regio Alkmaar 

Portefeuillehouder T.J. Romeyn is bij dit punt uitgenodigd. 

De secretaris Regionale Samenwerking Regio Alkmaar, Annemieke Verburg, legt de website van 

Regio Alkmaar uit aan de commissieleden. 

 

Bespreking commissie  
Heiloo Lokaal heeft veel waardering voor wat regio Alkmaar doet en de informatie die op de website te 
vinden is.  
Heiloo-2000 is een warm voorstander van regionale samenwerking. Geeft aan dat de secretaris op 20 
september 2017 in BUCH verband in Castricum een presentatie over regionale samenwerking geeft. 
CDA vraagt zich af wat het jaarplan toevoegt aan de regionale samenwerking. Ziet niet wat het 
Regiobeeld bijdraagt aan de samenhang tussen de onderwerpen. Is benieuwd wat de regionale 
samenwerking voor Heiloo oplevert. Ziet de meerwaarde van samenwerking niet.  
VVD zegt dat door het bovengemeentelijk karakter de rechtstreekse betrokkenheid van iedere 
gemeenteraad wat verder weg ligt. Ziet graag dat de onderwerpen voor de Regioavonden ruimer van 
te voren ingepland worden. Vindt de informatie naar de gemeenteraden mager.  
PvdA vindt dat er op meerdere fronten meer SMART geformuleerd kan worden. Ziet graag meer 
samenhang tussen de visies van de verschillende zeven gemeenten. PvdA wordt graag van tevoren 
geïnformeerd in plaats van achteraf met problemen geconfronteerd. 
 
De ph merkt op dat de raden in 2013 een raadsbesluit hebben genomen waarbij het coördinatieteam 
de opdracht heeft gekregen om het Regiobeeld 2025 op te stellen.  
De secretaris legt uit dat het lastig is om inzichtelijk te maken wat regionale samenwerking per 
individuele gemeente oplevert of wat het bijdraagt aan de grote doelstellingen. Met een groep 
ambtenaren en raadsleden is een aantal indicatoren bepaald die zijn opgenomen in een monitor. Deze 
monitor wordt sinds 2016 gevuld om te laten zien welke doelstellingen er daadwerkelijk worden 
gehaald. Met de vaststelling van het Jaarplan 2017 in 2018 wordt inzichtelijk gemaakt wat er in 2017 is 
bereikt. Tijdens de raadsinformatieavond op 2 november 2016 is deze monitor gepresenteerd. 
Met het jaarplan wordt geprobeerd een overzicht te geven over wat er regionaal gebeurt. Zegt dat alles 
op regionaal vlak aan kleine projecten in de monitor wordt terugvertaald naar de grote doelstellingen. 
Omdat de raad niet overal over gaat, komen niet alle onderwerpen op de raadsinformatieavonden aan 
de orde. Zegt dat regio Alkmaar in gesprek zal gaan met de raden over de onderwerpen die aan de 
orde komen op de raadsinformatieavonden. Geeft aan dat de betrokken ph het eerste aanspreekpunt 
is voor de gemeenteraad wat betreft inhoudelijke informatievoorziening.  
 

Standpunt commissie 

De commissie stelt vast, dat met de uitgebreide uitleg, het onderwerp voldoende is besproken.  

 

05. Informatie-uitwisseling commissieleden  
Geen. 

 

Van deze vergadering is een integraal geluidsverslag gemaakt. Dit verslag is na ongeveer 10 
werkdagen te beluisteren via de website www.heiloo.nl /iBabs bij de desbetreffende vergaderdatum. U 
kunt dit verslag beluisteren op agendapunt en ook per spreker 

http://www.heiloo.nl/

